
Jak jsem hrál Krajské přebory o postup na MČR. 

Zdravím všechny, chtěl bych Vás seznámit jak jsem prožil sobotu a neděli ve Zlíně o postup na republiku. Byli jsme určení do 
odpolední skupiny. Hrály 2 skupiny po 24 hráčích. Vyjel jsem tedy v 11hod. z domova, nabral další 2 spoluhráče (dnes soupeře) ve 
Valu a jeli na zrenovovanou čtyřdráhu do Zlína. Na místě jsme byli okolo půl jedné, losování bylo až v jednu tak jsme zkoukli  
dosavadní výsledky, pozdravili jsme se s některými soupeři a mrkli jak to padá v reálu. Na losování jsem nebyl moc obratný a 
vylosoval si číslo 19, předposlední 5. runda, co se dá dělat. Protože už teď bylo zpoždění cca 45min, čekalo mě hraní někdy večer. 
S plným žaludkem se čeká lépe tak jme šli něco zakousnout do blízké restaurace. V restauraci je to fajn, ale spoluhráči potřebují 
taky povzbudit ale je třeba i trochu vypozorovat jak to padá. Jestli platí lízané hody, trochu natvrdo nebo je to jedno. No řeknu, že se 
mi to moc padavé teda nezdálo a podle zvuku vypadala náhozová deska trochu měkká a tím pádem to vypadalo na pěknou dřinu☺. 
Koukal jsem hlavně jak to hraje Mařa (Marančák pro ty co neví), na něho se dá dívat i když mu to třeba nejde, stylově hraje velmi 
dobře a je to i velký bavič, krásně projevuje radost ze zhozených figur, nejen hodovek. Kdyby hrál víc soustředěně, asi by nahrál i 
víc, myslím si. Laťku nasadil myslím si dost vysoko (něco přes 570), na to, že to až tak moc nepadalo. Dopoledne bylo maximum 
550. Vydžel jsem sedět ještě další rundu a říkal si co s načatým odpolednem a vyrazil na romantickou procházku okolo místní řeky, 
ani nevím jak se jmenuje. Kdybych byl z ValMezu tak bych řekl Bečva, ale díval jsem se do mapy a je to Dřevnice. Prošel jsem oba 
dva břehy, poseděl na lavičce obešel okolo fotbalového stadionu, odpoledne se zde hrála liga (Zlín-Liberec 3:3), fanoušci už 
začínali chodit tak jsem šel opět na kuželnu, aby si mě s někým nespletli. Dal jsem si jednu kávu, abych na desce neusnul, 
zredukoval jsem to dvěma Birely a šel se pomalu rozcvičovat. Blížila se totiž hodina pravdy. Na desku jsem se dostal něco po 19. 
hodině, na to že jsem vyjel v 11 nic moc. První hody mi daly za pravdu,  že to nebude procházka růžovým sadem. Deska byla 
opravdu na můj vkus dosti měkká. Říkal jsem si, hlavně nepanikař a snaž se to pokládat na konec desky,(snaha o eleminaci měkké 
desky), postoupil jsem si něco víc dopředu než normálně(bacha na přešlap), nevytáčej ruku na žádnou stranu, nemysli na coby 
kdyby. Hraješ sám za sebe a další šance bude až za rok(možná). Prvními hody jsem se opravdu hledal až jsem se našel, první plné 
64!!! Ukazoval jsem že střídám, ale nikdo nechtěl jít místo mě. Kdyby mi bylo 10 roků tak začnu brečet.Na tréninku bych si nahlas 
sprostě zanadával, kdybych byl sám, tady to ale nejde. Říkám si v mysli tak vole už jsi dohrál, zkus to dohrát trochu důstojně aspoň 
aby bylo 500. Dorážka 43, dráha 107 a v hlavě totální zmatek. Dalo by se říct hlavně nepřepal začátek☺. Jak říkám, zkusím to 
dohrát důstojně už o nic nejde, horší už to být nemůže. Dalšími hody jsem se trochu uklidnil a snažil se jen soustředit na hru a na to 
kam položit kouli. Když se podíváte na zápis jednotlivých drah tak vidíte, že jsem se pořád zlepšoval. Plné jedny z nejhorších 330 a 
dorážka ten den 3. nejlepší 202, s dvěma dírami a dvěma hodovkami. Nakonec trefeným exem a posledním hodem 7 jsem se ještě 
dostal na 13. místo(celkem 532). Zítra mě čekalo nečekaně finále, se ztrátou 18 kolků na 3. postupové místo. Celkem hratelné na tu 
bídu. Člověk zase začne přemýšlet coby kdyby a zase je v tom. Domů jsem se dostal ve 23 hod. Ve dvanáct jsem šel spát a ráno v 6 
vstával abych mohl začít hrát tentokrát v 9 ráno. 



 

 

Tentokrát jsem začal hrát na čtyřce a po plných 98!!! a dorážce 59 dráha 157. Opět zlepšení a zase se dá říct hlavně nepřepal 
začátek. A co bylo důležitější zase začne v hlavě hlodat ten malý červíček, tentokrát ty vole tobě to ale jde. A to by mohl být ten 
začátek konce, jakmile začneš uvažovat, o tom že by jsi mohl udělat dobrý výsledek tak je zle. A to jsem ještě šel na trojku která mě 
včera vycvičila. Prvním hodem durch, takže pět hodů po sobě do plných 5 x 3. Čtyřikrát včera a jednou dnes a byl jsem opět v dupě. 
Nemělo by se to stávat, ale na tuto dráhu jsem prostě recept nenašel. Zlepšil jsem se na ni do plných o plných 10 kolků na 74, to je 
mazec. Trochu na úrovni jsem hrál dorážku a tak jsem točil 283, ale stejně jsem byl nahlodán a už jsem si tak nevěřil. Přesto jsem 
na další dráze ještě porazil 93 kolků do plných ale dorážku jsem pokazil jen 36 bez úřezu, ale taky bez figur a to je málo.Poslední 
dráha úplně stejně plné přes devadesát a dorážka s dvěma nulami. Po hodovce v dorážce přichází čistý střed a aby toho nebylo málo 
dalším hodem trefím tu díru znovu, no prostě nesoustředěnost, ztráta motivace nebo, že bych už nemohl fyzicky? Já myslím, že je to 
hlavou - špatnou koncentrací. Jsem už dost velký na to abych něco takového zvládl ale nezvládl. Nakonec z toho bylo šesté místo 
nejlepší z oddílu ale postup to není, chybělo 36 kuželek. Mezi prvními čtyřmi hráči byli 3 prvoligoví z Luhačovic a jeden domácí. 
Vítězem nebyl Mařa, jak jsem si tipoval předem, ale jeho spoluhráč Kubálek Pavel, nevím kolik mu je přesně let ale do 60 mu moc 



chybět nebude, pokud vůbec. Smekám, tady je vidět, že se stále máme co učit. Níže se můžete pokochat zápisem, ale jen první 
třicítkou. Dalo by se říct ať začneš jak chceš, pořád porazíš 530 ☺. To byly pocity a postřehy z minulého víkendu. Pro 
antidopingové komisaře, vypil jsem dvě kávy a 6 Birelu. Mějte se. admin Milan 


